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To: @erasmusmc.nl]
Cc: @rive.ni]; IESE IEEE ESET @rivm.ni]
From:

Sent: Fri 4/17/2020 12:37:46 PM

Subject: Re: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlik morgen ah einde van de dag.

Received: Fri 4/17/2020 12:37:47 PM

Beste IEEE
gezien onderstaande lijkt het mij goed om na deze crisis als evaluatie de samenwerking tussen IDS enBEE
bespreken. Ik merk dat daar mn alle hectiek vanuit beide kanten soms nritatie en onbegrip is. Voor nu hoop 1k dat we

professioneel kunnen blijven samenwerken om als expert labs in deze crisis zo goed mogelijk onze taken te vervullen. De

druk zowel vanuit PH oogpunt als vanuit het ministerie is enorm, dus we hebben elkaar daar in nodig en het lijkt mij dan

ook goed als we nu sommige zaken kunnen parkeren om die tzt op te pakken. Dat heb ik ook met besproken.
Groc IEKEREN

van: EE. NEEEa ——
Datum: 17 april 2020 om 13:58:56 CEST

Aan: (@rivim.nl>
cc: aviv i>, IERIE EEEEEv1: >
Onderwerp: Re: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van

de dag.

Tja. Het is wel helder.

Overleg is niet functioneel, dat merken we wel toch?

Ik heb inderdaad al wel via verschillende kanalen teruggehoord hoe je over me denkt. Zou beter zijn om dat een keer aan

tafel te doen.

On 17 Apr 2020, at 11:29, EEivi o> wrote:

roENE

Nogmaals excuses voor de bewoordingen hier beneden. Het mailtje naar de groep was te snel

geschreven door de enorme druk waaronder VWS ons zet en daardoor was de formulering te abrupt.
Zoals gezegd (of iig een poging om het uit te leggen) gaat het indammen niet om jouw persoonlijk of

om het project mete]maar over de formulering dat alles al gedaan wordt. Ik verwachtte idd zon

opmerking maar dat is niet dat ons gaat helpen in deze om VWS in bepaald gareel te houden en oa

EEE op afstand. Dus indammen gaat over aangeven welke gaten er nog zijn (mi de

verpleeghuizen, huisartsenposten, IC mw ) zodat we die studies ook doen en dat snel te gaan

coordineren. Daar zijn ook la eerste stappen voor gezet met bv |JJEXEZJ (Inmiddels bij RIVM een

uitgebreid milde klachten plannen om over wanta en neuts te halen).

Mbt druk van VWS: wordt momenteel tot zeer laat op de avond gebeld door VWS: want er staat een

vliegtuig straks en wat gaat de minister zeggen wat we met dat vliegtuig gaan doen. Dit alle mitsen en

maren vanuit de inhoud ten spijt. Ik werd toen ik onderstaande mailtje schreef al voor de zoveelste keer

door ze gebeld vanochtend. Frustratie, druk en snelheid zijn dus geen goede combinatie.

Dus excuses en ik hoop dat het de werkgroep gaat lukken om met consistente boodschappen en

plannen VWS bij te sturen. Het lijkt inmiddels gelukt met de sneltesten.

Groet 5.1.2e

ero:[ENE NECN
Sent: vrijdag 17 april 2020 09:43
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6 rivm.nl>; EE REY
| 5.1.2e

lumec.nl>; amm.nl'

Ce: 5.1.20 @rivm.nl>

Subject: RE: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van de dag.

Importance: High

1000x excuus aan EEE
Probleem is hier de enorme druk van VWS.... We moeten die studies doen en we kunnen niet zeggen dat

we het al doen. Dat bedoel ik met indammen we moeten vooruit

rrom: EEN IKE
Sent: vrijdag 17 april 2020 09:38

Drivm.nl>

Subject: RE: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van de dag.

Dan hebben we iemand nodig die dat op kan pakken: serologie meting in verpleegtehuizen, zkh,

huisartsposten

Zaak om EARN in te dammen want die gaat ,
zoals verwacht, claimen dat ze alles al doet.

trom:IERIE NXE
Sent: vrijdag 17 april 2020 09:36

2rivm.n'>; [IEEE EXER5.1.2e Jo 122] 5.1.2¢

lume.nl>; amm.nl'

Cc: $.18 @rivm.nl>

Subject: RE: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van de dag.

Dank!,

1. We moeten met argumenten komen dat punt 2 niet nodig is. VWS ziet dat anders want groot

zorg punt is de schaarste. Ik heb ze ook gewezen op andere problematiek (psychologische, etische

aspecten). Bottomline is dat we als taskforce moeten beargumenteren waarom dit niet nodig is

(dus testen zorgmw maar daarop volgend specifieke acties)
2. Fijn dat je het eens bent met de peiling onder mw zorginstellingen. Als ik je goed begrijp stel je
voor naast de voorgestelde verpleeghuizenen huisartsposten dus niet zkh mw algemeen maar zkh

mw die op de IC werken?

3. studiec [EE Het zou fijn zijn als de studie tekst vanBEoedeeld wordt zodat iedereen in de

taskforce weet wat plan is. Dan is het wel degelijk de bedoeling om naast deze studie andere

plekken te monitoren in de tijd. Daarom van belang om de studies af te stemmen. Dan wil ik

hierbij ook voorstellen dat de studie vanEiEook met de Wantai gebeurt voor zekere mate van

standaardisatie onder de studies in NL. hoeveel testen zou ik daarvoor kunnen aftekenen?

4. Ik zie het tijdlijn probleem niet: het een sluit het andere niet uit. Heb oa met EXE
gesproken en we kunnen snel schakelen zodra de testen binnen zijn. En let wel: de testen zijn er

nog niet!



Sent: vrijdag 17 april 2020 09:21

Ben benieuwd naar reacties anderen. Gr

From:BEE JIEBEIccrasmusmc. nl>

To: IEE oun. i> IEE EY
gmail.com>; a. | 0 Jo] 5.1.2e

@lumec.nl>; amm.nl'

Subject: Re: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van de dag.

Allen

Wat betreft punt 2: ik denk eerlijk gezegd dat dat niet nodig is. We weten inmiddels genoeg over

dewantai om dat te doen, en juist bij medewerkers in zorginstellingen moeten we mi nu die peiling
doen. Het wachten is nog op een goed panel van sera van mensen met milde klachten, maar dan

kunnen we door.

Het zou me niet verbazen als bijvoorbeeld in de verpleeghuizen al een hoge seroprevalentie is

onder zorgmedewerkers.

Verder is de studie zoals jij die beschrijft al op gang, Olv ism een groot aantal

instellingen.

Ik zou willen voorstellen om in de centra met high care ICs de hoog risico medewerkers (met
COVID afdelingen) aan te bieden om te testen. Je zou dat misschien kunnen beperken tot de

regio's die veel patienten hebben (gehad). Zal flink verschillen met noord Nederland. Kan gedaan
worden, volgende week beginnen, over twee weken de eerste data. Als we nu weer eerst een

peiling doen zitten we weer ruim na 28 april, en dat lijkt me niet verstandig als we de sporthal test

pleitbezorgers een beetje in bedwang willen houden.

1345421
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Erasmus MC

Wytemaweg 80 - roomIEEZM
3015 CN Rotterdam

@erasmusmc.nl
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Verzonden: vrijdag 17 april 2020 09:09

SESE (ES FL CCE 0 XE) EE EE) NESE IEEE c.

|r@pamm.nl’;

Onderwerp: RE: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van de

dag.

Beste allen,

Loan
en mogelijk (uitgenodigd) zijn/worden aan de taskforce toegevoeqd.

eminder aan allen om vertrouwelijkheidsverklaring te tekenen en in te leveren. Als deze niet

ingeleverd worden dan is deelname aan deze taskforce niet mogelijk. Nogmaals bijgevoegd graag

sturen aan (in cc) voor as maandag .

Nog reminder voor onderstaande en bijgevoegde concept document opgesteld door mijzelf
gisterenavond. Het is een taskforce product.

Dan:

1 EEEpakken het op om een doc op te stellen van minimale eisen waaraan MML

moeten voldoen om de taskforce kits te kunnen ontvangen.

2.RIVM zorgt voor klein panel om met de uitzending van de kits naar deze labs te sturen (8-10
samples). Hiervoor «in SEE het kijken naar voldoende materialen bijgedragen
door verschillende labs in NL (ca EZT, AMC). = SEIbijdrage van

materiaal hiervoor is zeer welkom. SARS-CoV IgG pos, Pos andere CoVs. Eea zal gepooled moeten

worden om voldoende materiaal te krijgen maar ook vanwege de AVG.

3.JEE3N zal een document opstellen voor meldingscriteria op basis van serologie (doc uiteindelijk ism

RIVM-epi voor Osiris meldingen door GGD, inrichten virologische weekstaten serologie).

from:[EXEC IEEE
Sent: donderdag 16 april 2020 19:54

Derasmusmc.nl>; [5.1.2¢ |

arivm.nl>;

lume.nl>

Ce: S120

rivm.nl>

Subject: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van

de dag.

Beste allen,
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Bijgevoegd een eerste opzet om te komen tot een document met voorstel over zinvol gebruik van de

12.000 Wantai kits.

Graag jullie input uiterlijk morgen einde van de dag, dan is er nog ruimte om te schakelen in oa het

weekend.

Dit nog met de toevoeging dat er sprake is van een “lobby ‘om een groot onderzoek van

te laten steunen door VWS waarbij hij in een hal in Wageningen elke 2 maanden 100.000 Nederlanders

serologisch wil testen om de uitbraak onder de bevolking te monitoren ten einde besluitvorming mbt

afschaling te volgen..................

Groe EXE
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is

verzonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid
voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico’s verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
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